
Van: Wildt de W.M.J.  

Verzonden: woensdag 6 april 2016 13:41 

Aan: Nava D. 

CC: Proos, A.; Staaij van der mr. C.G. 

Onderwerp: Vraag voor procedurevergadering - politie landelijk gebied 

 

Beste Dennis, 

 

Graag zou Kees van der Staaij voorafgaand aan het AO over de politie van volgende week 

een brief van de regering ontvangen over het bericht dat agenten vooral in Noord-Nederland 

later ter plaatse zijn bij spoedgevallen.  

http://www.nu.nl/binnenland/4241903/agenten-vooral-in-noord-nederland-later-plaatse-bij-

spoedgevallen.html 

 

 

Hierbij zouden we in ieder geval de volgende vragen beantwoord zien: 

• Is dit bericht juist? 

• Hoe komt het dat de normen niet behaald worden en het percentage gevallen waarin de 

politie op tijd is, is afgenomen? 

• Welke maatregelen worden er genomen om ook in de landelijke gebieden voldoende 

politie binnen de gestelde tijd ter plaatse te hebben? 

• Kan de precieze informatie over de opkomsttijden ook naar de Kamer worden 

gestuurd? 

  

Met hartelijke groet, 

  

Willem de Wildt  

  

Mr. drs. W.M.J. (Willem) de Wildt 

Beleidsmedewerker SGP-fractie Tweede Kamer 

Veiligheid en Justitie, Binnenlandse Zaken en Winkeltijdenwet 


